
Voordat we een definitief oordeel kunnen geven over de proeftuin hebben we nog een 
aantal vragen aan de wethouder. 

1. We vinden participatie een groot goed. Echter vragen we de wethouder nogmaals 
duidelijk te maken hoe De Boerenapostel moeten zien in kader van democratie en 
hoe we daar als raad onze taak kunnen blijven uitvoeren. 

2. Kan de wethouder aangeven welke personen het zijn die de beslissingen binnen de 
Boerenapostel nemen. En worden deze personen gedragen door de inwoners van 
Elsendorp?

3. Kunnen wij als raad, in onze ogen belangrijke ontwikkelingen voor Elsendorp op de 
projectenlijst laten zetten. En wie bepaald welk project als eerste wordt uitgevoerd? 

4. Kan er bijv opgenomen worden dat de Boerenapostel zoveel als mogelijk probeert te 
werken met co-financiering? Zoals subsidies vanuit waterschappen. 

5. Is het normaal om nu al iets vergunnen wat pas over 5 of 10 jaar wordt gerealiseerd? 
Is het niet slimmer dit pas te realiseren op moment dat dit ook daadwerkelijk wordt 
gebouwd

6. We vragen ons af of we mbt Keizerven 42 en keizersberg 49 een Technisch beraad 
hebben gemist? Deze twee bestemmingsplanwijzigingen hebben een aparte 
bestemmingsplanwijziging doorlopen maar worden vastgesteld bij proeftuin 
Elsendorp. Als inderdaad blijkt dat voor deze bestemmingsplan ontwikkelingen geen 
technisch beraad is geweest. Hebben we dan wel de juiste weg bewandeld. En zou 
hiervoor niet eerst een TB moeten worden gepland. Wat mogelijk inhoud dat deze 
plannen nu niet mee kunnen in vaststelling van de proeftuin. 

7. Mbt keizersven 42 daar wordt gestopt met een varkensbedrijf. Maar er wordt wel 
een schuur gebouwd voor landbouwmachines voor de aanwezige 
landbouwpercelen? Dat betekent dat het een agrarisch bedrijf blijft De woning wordt 
een burgerwoning maar kan/mag dat als er een agrarische bestemming op blijft 
zitten? Voldoet dit plan aan de kaders beschreven in de proeftuin. Als 

8. Mbt tot Keizersberg 49 ook hier een stoppend varkensbedrijf met ombouw naar een 
ander bedrijf. Echter verwijzend naar regelgeving van voor de proeftuin. Waarom 
past dit dan plantechnisch wel of niet in de proeftuin. 

9. Wordt er door Keizersberg 49 en Keizersven 42 een afdracht gedaan naar het 
waarborgfonds.

10. Vraag van heel andere orde. Kan de wethouder ervoor zorgen dat de stukken die 
aangeleverd worden, worden voorzien van een paginanummering. Bij documenten 
van net geen 3000 pagina’s zijn we minuten kwijt om elke keer de juiste pagina te 
vinden. Ook loopt het scrollen bij het document vaak vast waardoor je vooraan kunt 
beginnen of je bent wel op een pagina maar dan zit je te wachten tot deze laad.  


